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گروه ورزش “مادران و دختران” / در حالي كه كنفدراسيون فوتبال
آسيا رسما اعلام كرده است سه تيم استقلال، پرسپوليس و گلگهر در فصل
جديد ليگ قهرمانان غايب خواهند بود، حميد سجادي وزير ورزش و
جوانان اعلام كرد هنوز اين سه تيم حذف نشدهاند و جاي اميدواري

وجود دارد.
حميد سجادي درباره حذف تيمهاي فوتبال استقلال و پرسپوليس از ليگ
قهرمانان آسيا، اظهار كرد: «انشاءالله كه حذف نميشوند و هنوز
اميدوار هستيم، شش روز ديگر از فرصت استينافخواهي باقي مانده است
و فدراسيون فوتبال ايران به عنوان عضو AFC به دو باشگاه سه ماه
مهلت زماني داد كه هنوز اين مهلت تمام نشده و باشگاهها در تلاش
هستند تا تكاليفي كه از سال ۲۰۱۶ انجام نشده است را انجام دهند.»
منبع آنچه به عنوان استينافخواهي در كلام حميد سجادي مطرح شده
معلوم نيست كجاست. تنها باشگاه گلگهر بعد از ابلاغ راي حذف شدن
آنها اعلام كرد ايافسي گفته 10روز مهلت اعتراض داريد! مهلتي كه
بيشتر به نظر ميرسد براي رهايي از مجازاتهاي بيشتر است تا
بازگرداندن تيمها به ليگ قهرمانان آسيا. منتها وزير ورزش گمان
كرده تا روزي كه مسابقات آغاز شود هنوز تيمهاي ايراني شانس دارند

به آسيا برسند!
از آن مهمتر معلوم نيست دو باشگاه سرخابي در اين ۶ روز باقي
مانده ميخواهند چه كار كنند كه در اين به قول وزير ۶ سال نكردند؟
قرار است مالكيت مشترك دو باشگاه حل شود؟ آقاي وزير ميگويد حل
شده اما نميگويد چطور؟ همچنين توضيح نميدهد چرا دستاندركاران
ديگر مدام حرفهاي او را تكذيب ميكنند! در نامههاي كنفدراسيون
فوتبال آسيا به دو باشگاه كه رسانهاي شده مسائلي همچون بدهي و
جعل سند براي باشگاه پرسپوليس مطرح شده است. آقاي سجادي بگويد
چطور قرار است اين مشكل در عرض ۶ روز برطرف شود؟ چه توضيحي براي

جعل سند وجود دارد؟
وزير ورزش و جوانان با اشاره به اينكه پرسپوليس و استقلال تا
پايان ديماه در حال تكميل مدارك بودند و دو هفته قبل به يكباره
از طرف شركتي كه بحثهاي حرفهايسازي AFC را دنبال ميكند ضربالاجل
پنج روزه آمد، گفت: «در حال حاضر طرف حساب ما كنفدراسيون فوتبال
آسيا نيست و با اين شركت طرف هستيم.» سجادي افزود: «اين درحالي

http://madarandokhtaran.ir/%d9%83%d8%a7%d8%b1-%db%b6-%d8%b3%d8%a7%d9%84%d9%87-%d8%af%d8%b1-%db%b6-%d8%b1%d9%88%d8%b2-%d8%a7%d9%86%d8%ac%d8%a7%d9%85-%d9%85%d9%8a%e2%80%8c%d8%b4%d9%88%d8%af/
http://madarandokhtaran.ir/%d9%83%d8%a7%d8%b1-%db%b6-%d8%b3%d8%a7%d9%84%d9%87-%d8%af%d8%b1-%db%b6-%d8%b1%d9%88%d8%b2-%d8%a7%d9%86%d8%ac%d8%a7%d9%85-%d9%85%d9%8a%e2%80%8c%d8%b4%d9%88%d8%af/
http://madarandokhtaran.ir/ وزیر ورزش و جوانان
http://madarandokhtaran.ir/ لیگ قهرمانان


است كه تمامي باشگاههاي چين حذف شدهاند، عربستان ۱۰ درخواست
داشته كه با حذف سه مورد همراه شده است و در حال حاضر پرسش ما
اين است كه كنفدراسيون فوتبال آسيا چگونه مهلت فدراسيون خودش را
كه به رسميت ميشناسد ناديده گرفته و به يكباره به هواداران و

مديريت دو تيم شوك وارد كرده است؟»
مشخص نيست وزير ورزش اطلاعاتش را از كجا به دست ميآورد چرا كه
باشگاههاي ايراني دقيقا با ايافسي طرف هستند نه شركت آلماني. چرا
وزير ورزش فكر ميكند سرخابيها ميتوانند شخصا نظر مثبت شركت
بازرسي آلماني را برگردانند؟ آقاي حميد سجادي اشتباه متوجه شده
كه ضربالاجل ۵ روزه به فوتبال ايران داده شده است. كنفدراسيون
فوتبال آسيا سالهاست الزامات حرفهاي شدن را اعلام كرده و آن ۵
روزي كه مدام گفته ميشود در اصل تصوري بوده كه خودمان ايجاد
كرديم، درست مثل همين 10روزي كه وزير ميگويد. وگرنه سرخابيها در

همان برهه نخست حذف شده بودند.
از روزي كه بحث حذف سرخابيها از آسيا مطرح شده است وزير ورزش
يكريز ميگويد انشاءالله مشكل حل خواهد شد. همانطور كه مدام تكرار
ميكند مقدمات خصوصيسازي سرخابيها انجام شده و دو باشگاه در بورس
واگذار ميشوند. گفتاردرماني وزير ورزش هيچ كمكي به وضعيت فوتبال
و سرخابيها نكرده و نميكند. كاش وزير ورزش بگويد اينكه چند روز
ديگر هواداران سرگرم و اميدوار شوند و دوباره مشخص شود كه همهچيز
سراب بوده چه كمكي ميكند؟ كي قرار است با واقعيت روبرو شويم؟
شايد بهتر باشد به جاي اين حرفها از همين امروز براي گرفتن مجوز
حرفهاي سال آينده آماده شويم. شايد بهتر باشد حواسمان باشد كه كل

فوتبال ايران در خطر محروم شدن از رويدادهاي بينالمللي است.
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